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De fractie heeft de volgende vragen:

Roosendaal is een stad met veel groen. Dat betekent dat de gemeente Roosendaal ook adequaat
onderhoud moet uitvoeren. Op basis van een vastgestelde beeldkwaliteit wordt bepaald welke
onderhoud er nodig is. Voor groen in het algemeen wordt beeldkwaliteit C gehanteerd en voor
bestrating wordt beeldkwaliteit B gehanteerd. ln de praktûk blijkt een enorme toename van onkruid en
dat inwoners veel overlast ervaren. Overlast doordat het onkruid alles overwoekerd en overlast omdat
het ook tot (verkeers-) onveilige situaties kan leiden.

Burger Belangen Roosendaal heeft daarom de volgende vragen voor het college:

1. Bent u het eens met de constatering dat op veel locaties niet wordt voldaan aan de door de
gemeente Roosendaal vastgestelde beeldkwaliteit? Kunt u uw antwoord onderbouwen.

2. lndien niet wordt voldaan aan de beeldkwaliteit, kunt u aangeven of en zo ja, wanneer er wordt
voldaan aan de gehanteerde beeldkwaliteit?

3. Bent u het eens met de constatering van inwoners dat de huidige omvang van het onkruid in

Roosendaal kan leiden tot onveilige situaties?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u het eens met de constatering dat op veel locaties niet wordt voldaan aan de door de
gemeente Roosendaalvastgestelde beeldkwaliteit? Kunt u uw antwoord onderbouwen.

Wj zijn het met Lt eens, dat niet overalde vasfgesfelde beeldkwaliteit wordt behaald. Dat kan ook niet
anders met het weer van de afgelopen periode. Zoals reeds eerder vermeld, wordt onkruid duurzaam
bestreden. We spuiten niet. Gif gaat tegen het beleid van gemeente Roosendaal in en staat haaks op

Roose ndaal N atuurstad.

Doordat er geen gebruik gemaakt wordt van gif, kan er pas onkruid worden bestreden als deze op

komt. Het onkruid dat opkomt wordt met hete lucht kapot gebrand. Na het branden blijft het nog even
staan (proces van afsterven), om daarna geborsteld en geveegd te worden. Obsfake/s worden
behandeld met bosmaaien of heet water. Ook dit wordt daarna opgeveegd.

Deze bewerking wordt gedaan door machines. Aangezien de kans op schade aan eigendommen
aanwezig rs, rs de inwoner, huurder (particulier) / eigenaar (bedr¡jf) verplicht het eigen onkruid om hun

eigen perceel onkruidvrij te maken. Zie hiervoor ook onze eigen infographic
(https://roosendaal.nlifile/3151/download). Veel klachten die de gemeente krijgt gaat hierover. Om de

inwoners te informeren wordt de infographic gedeeld via sociale mediakanalen en de Bode.

De raad hebben we geïnformeerd met de Kwaliteitscatalogus. Aangezien er ieder jaar vragen

terugkomen over onkruidbestrijding, wil afdeling beheer en de aannemer graag uitleggen wat er in de

beeldkwaliteit staat, hoe er wordt getoetst en waar jullie hebben mee ingestemd.

Uit ervaring blijkt dat we niet iedereen hiermee bereiken.

2. lndien niet wordt voldaan aan de beeldkwaliteit, kunt u aangeven of en zo ja, wanneer er wordt
voldaan aan de gehanteerde beeldkwaliteit?

De aannemer dient ten alle tijden te voldoen aan de beeldkwaliteit. Echter met zulk groeizaam weer
(zie hier hetweer ferug; https://www.wetterzentrale.de/weatherdata.php?station=340), kan men dat
niet van de aannemer verlangen. De aannemer start's ochfends eerder en werkt langer door. Tijdens

de maandelijkse schouw foefsen we op de punten welke ad random zijn geselecteerd door de gehele

gemeente Roosendaal. Uit deze schouws blijkt dat op sommige plekken de aannemer niet het
gestelde kwaliteitsniveau haalt. De CROW schrijft voor dat als er meer dan 10% wordt afgeweken van

het vastgestelde beeld, de mogelijkheid er is om de aannemer een boete op te leggen.

ln 2019 heeft iedere fractie de beeldcatalogus ontvangen. Hierin staat precies aangegeven wat wel
en niet toelaatbaar is bij iedere beeldkwaliteit.

3. Bent u het eens met de constatering van inwoners dat de huidige omvang van het onkruid in

Roosendaal kan leiden tot onveilige situaties?

We zijn het daarmee niet eens. Het leidt wel tot ongewenste srTuafies. Daar waar de aannemer is
geweest, maar voertuigen in parkeervakken staan, wordt bebording geplaatst met een tijdelijk
parkeerverbod. Niet altijd worden dan de voertuigen verwijderd. Het onkruid groeit daar hoog,

waardoor het hoogteverschil niet goed zichtbaar rs fussen parkeervak en trottoirband.

De beheerafdeling zit niet stil. binnen de gemeente Roosendaal is een aantaltestlocaties aanwezig
war onkruidwerende/ remmende maatregelen zijn toegepast. Zo is in Wouw een proefuak aangelegd
op de Markt met een onkruidwerende voegvulling tussen de kinderkoppen. Rondom bankjes,
prullenbakken, paaltjes en dergelijke welke staan in de verharding wordt bij onderhoud de voeg

ingeveegd met speciaal onkruidwerend zand. Het onkruid zal daarmee niet verdwijnen, maar wel



afnemen. Het beeld van 10 jaar geleden zonder onkruid is met de technieken van nu niet haalbaar,
Plekken waar zeer veel onkruidoverlast is, zijn plekken die niet worden gebruikt. ln het kader van
Roosendaal Natuurstad zal er daarom ook extra worden gekeken of deze plekken kunnen worden
omgevormd van verharding naar groen of zullen voetpaden/ (hoofd)rijbanen worden versmald.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal

De secretaris, De burgem




